

推廣期 Promotion Period  
2024.7.1 - 7.31

# 50/50 Enrollment Promotion

當月完成 125PV LRP 訂單

健康倡導者  
(介紹人)  
Wellness Advocate  
(Enroller)

賞 Get **50** 點 pts



單筆首購滿 125PV

新朋友 (入會)  
New Member  
(Enrollee)

賞 Get **50** 點 pts

## 7月分「享」「友」禮

分享越多  
獎賞越多

### 自用會員同時升級 雙重獎賞



上線  
Upline

Step 1

健康倡導者  
Wellness Advocate

自用會員\*  
Wholesale Customers\*

當月完成 125PV LRP 訂單

Step 2  
親自介紹  
Enroll



新會員 New Member  
單筆首購滿125PV



\* 不適用於當月入會的自用會員

\* Not applicable to new Wholesale Customers of current month



# 50/50 Enrollment Promotion

## 7月分「享」「友」禮

### 活動詳情及注意事項：

1. 介紹人為任何市場健康倡導者，而新人須為香港/澳門市場之健康倡導者或自用會員。
2. 新人須於入會當月完成單筆首購OTG/NFR香港訂單滿125PV或以上，即可獲得50點產品點數。
3. 介紹人須於新人入會當月於香港市場完成至少125PV LRP忠誠顧客獎勵計劃的OTG/NFR香港訂單，即可同時獲得50點產品點數。
4. 若新入會之健康倡導者於入會當月介紹其他新人入會，只須於次月完成至少125PV LRP忠誠顧客獎勵計劃的OTG/NFR香港訂單，即可以介紹人身份獲得50點產品點數。
5. 介紹新人之數量不設上限（例：介紹人於當月成功介紹10位新人並完成上述2)及3)的要求，便能於次月獲得共500點產品點數）。
6. 此優惠不適用於當月入會的自用會員。
7. 產品點數將於完成有關條件後次月中旬發放。
8. 此活動只接受首次加入的健康倡導者或自用會員，重新啟動及轉讓帳戶承接者均不能享用此優惠。
9. 凡於活動期間加入的新會員於活動結束後1個月內，不建議申請更改介紹人，以免影響獎賞點數計算及發放。
10. 如有任何爭議，dōTERRA保留最終決定權。

### Promotion Details:

1. Enroller must be a Wellness Advocate from any markets, and enrollee must be enrolled in HK/MO Market as a Wellness Advocate or Wholesale Customer.
2. Enrollee must complete a single enrollment OTG/NFR order with 125PV or above.
3. Enroller has to complete a LRP OTG/NFR order of 125PV above in HK Market.
4. If a new enrollee enrolls someone else during their own enrolment month, they will be pulled out and awarded their 50 enroller points after their second month, if they have 125PV LRP HKOTG/NFR Order in their second month.
5. There is no upper limit on the number of enrollees (for example: if the enroller successfully introduces 10 enrollees in the same month fulfill above point 2 & 3 requirement, he will receive a total of 500 product points in the next month).
6. This promotion not applicable to new Wholesale Customers of current month.
7. Points will be added in the middle of next month for qualifiers.
8. Reactivations or Transfer of Membership do not count towards this promotion.
9. In order to insure the correct enroller gets the points, we recommend waiting 1 month after the promotion ends before making any enroller changes.
10. dōTERRA Hong Kong reserves the right to interpret and change the content of the event.